
Inspreken commissie Grondgebied dd 14 mei 2024 

 

Geachte aanwezigen, commissieleden, 
 

Mijn naam is Hessel Dansen 

ik woon al sinds 1987 aan de Schaepmanlaan Bloemendaal-Noord , van hieruit gezien aan de 

andere kant van het tennispark van LTC Bloemendaal 
 

Ik voel een zekere gêne hier in te gaan spreken, mijn zienswijze te geven over verlichting op 

een tennisbaan terwijl de wereld in de brand staat. 
 

Maar toch... 
 

Het onderwerp is U al bekend, er waren insprekers voor mij 

ook in de commissie bestuur en middelen. 
 

Eigenlijk zou ik heel kort moeten kunnen zijn. 

10 jaar geleden vroeg LTC Bloemendaal aan de Johan Verhulstweg een omgevingsvergunning 

aan voor verlichting op hun tennispark. Volgens het bestemmingsplan mocht dat ,zelfs met 

hoge masten. 
 

Om U een beeld te schetsen voer ik U even , in gedachten,mee naar de Brederodelaan bij de 

HBS hockeyclub.  Daar staan ,op de meer naar achter gelegen velden ,die hoge masten. 
 

Gelukkig kwamen bij ons op de tennisclub, mijn vrouw is lid, die masten er niet. 

Het bestuur van de club trok de aanvraag in, de voorzitter beloofde de buurt dat er geen 

verlichting zou komen, nooit! En ook geen LED verlichting! Binnen de vereniging zijn er 

zeker nog leden die van deze afspraak weten! 

De gemeente raad was ook in meerderheid tegen verlichting en liet het bestemmingsplan , in 

een z.g.n. veegplan, wijzigen. 

Sommigen onder U zullen zich dit nog  herinneren ! 

 

Helaas staat er sedert dien in het bestemmingsplan: Er mogen  geen hoge lichtmasten, dit zou 

afdoende zijn en was conform de benoeming bij de voorste terreinen van HBS die inderdaad 

(nog) onverlicht zijn. 
 

De tennisclub echter ziet hierin nu een mogelijkheid en wil, op lagere hoogte, ledverlichting 

aan laten brengen. En  evenals 10 jaar terug zegt de gemeente weer: ja hoor dat kan. 

Toen was dat wethouder Kokke wie nu? Ik weet het niet. 
 

Afspraak blijkt dus geen afspraak, 

niet bij de tennisvereniging en niet bij de Gemeente. 
 

Dus moet ik toch weer inspreken etc etc 

Ik word hier zo moe van. 
 

De praatjes van de tennisvereniging zijn hetzelfde als 10 jaar geleden 

zonder verlichting gaat hun tennissen verloren!? 

 

Kent U het kleine tennisparkje aan de Oosterduinweg? Daar was ooit wel enige verlichting 

maar die doet het al tijden niet meer. 



Ze werken nu samen met tennispark Brederode waar wel licht is zodat ze ook daar kunnen 

tennissen maar hun parkje in Aerdenhout is in het seizoen meestal leuk bezet. 
 

LTC Bloemendaal zoekt liever ruzie met de buurt 

Ja, zelfs in de buurt ontstaat onmin tussen direct aanwonenden en mensen verderop in de 

straat die geen overlast hoeven te  verwachten omdat ze verder weg wonen en die willen de 

andere buren best lastig vallen met een potje verlicht avond-tennis. 
 

LTC Bloemendaal had allang een verlicht parkje kunnen hebben, begreep ik, aan de 

Brederode laan maar nee ze wilden in de wijk blijven. 

Prima maar ben dan ook een buurtclubje en zeg niet tegen aanwonenden “Dan hadden jullie 

hier maar niet moeten komen wonen”. 
 

Wat ik U vraag is duidelijk. 

Zorg er voor dat de afspraken uit het verleden nagekomen blijven worden. 

Nu zijn er nog getuigen zowel binnen de Raad als ook bij de tennisclub  het bestemmingsplan 

moet duidelijker: “geen Licht toegestaan! ” 

 

Volgens geraadpleegde deskundigen uit de omgeving van de Raad van State 

kun je zeggen: Er staat niet in het bestemmingsplan dat licht mag, dus het mag Niet! 

Maar helaas, er staat ook niet dat het niet mag dus het zou toch wellicht mogen…. 
 

Het is aan U gemeenteraad om standvastig uw belofte van 10 jaar geleden overeind te houden 

en een splijtzwam in de buurt te voorkomen! 

 

Alvast hartelijk dank, 

Hessel Dansen. 


